
Referat fra bestyrelsesmøde i Hjørring Tennis- & Padelklub aĬoldt 6. januar 2025:

Tilstede var: Steen Errebo, Jens Andersen, John Brander Larsen og Thomas Frederiksen
Aĩud: Karen Møller.

Dagsorden:

1. Siden sidst
2. Økonomi
3. Sponsorer
4. HFS-møde
5. Generalforsamling 2025
6. Eventuelt
7. Næste møde

Ad. 1.
EŌer sidste møde d. 9.12.24 har perioden været præget af jul, Nytår og sygdom, men vi er startet 
op igen.

Vi skal være lidt hurƟgere Ɵl at lægge referater på Hjemmesiden.
Afventer oplæg Ɵl pickleball-arrangement i Vendiahallerne d. 19. januar. Det er et åbent hus 
arrangement i samarbejde med Park Vendia og Erik Jan.
Lageroptælling foretaget. Der skal indkøbes bl.a. bolde og grips
Kommunen har godkendt mentaltræningsprojektet.

Ad 2.
Kassereren er i gang med årsafslutning. For 2024 ventes et overskud i både tennis- og 
padelafdelingen, men vi afventer decemberopkrævning vedr. padelbaneleje og forbrugsopgørelser
for vand, varme og el. Budget 2025 er under udarbejdelse og vi er meget aĬængige af 
sponsorindtægter, hvis vi skal bevare de akƟviteter, der er igangsat i 2024.

Ad 3.
Der er planlagt sponsormøde mandag d. 13. januar med Sparekassen Danmark.

Ad 4.
Møde med Hjørring Firmasport aĬoldt d. 18. december. Mødet forløb godt med en posiƟv dialog 
og enighed om samarbejde fremadreƩet. Møde om kommende akƟviteter fastlagt Ɵl 9. januar. 
Steen og René deltager.

Ad 5.
Generalforsamling er planlagt Ɵl lørdag d. 1. marts kl. 11.00. Indkaldelse og forslag Ɵl dagsorden 
udsendes minimum 2 uger før aĬoldelsen.
Pt. er vi kun 5 mand i bestyrelsen, så der skal vælges min. 2 nye medlemmer samt formand, men vi
kan godt bruge flere ”hænder”, som ikke behøver sidde i bestyrelsen, men skal være med Ɵl at 
udgøre et ”hjælperkorps” af frivillige.



Ad 6.
Mandag d. 6. ds. faldt sneen i tennisklubben, og desværre blev der kun ryddet sne, så der var en 
gangsƟ om Ɵl indgangen (kommunen sørger for parkeringspladsen). Jørgen er ikke helt 
arbejdsdygƟg endnu, hvorfor vi forsøger at finde en medhjælper (lønnet), som kan assistere med 
vedligehold af vores anlæg herunder snerydning.

Diverse turneringer har været en succes, og der kan læses mere om Nytårsturneringen på FB og 
hjemmesiden.

Ad 7.
Næste møde fastsat Ɵl 10. februar 2025.

Referent:
Steen


